
 

 

 

 
 

 

 

   

  

 

 

Minnesanteckningar 

Styrgruppsmöte #2 
Partnerskapet Atlantbanan 2020 

 

 
Plats: Skype 
Datum: 3 mars 2020 
Tid: 08:00-08:30 
 

 

Deltagare 
 

Styrgruppsledamöter 
Marie Centerwall, Bollnäs kommun 
Karin Jonsson, Krokoms kommun 
Markus Evensson, Ljusdals kommun 
Jan Lahenkorva, Region Gävleborg (ordförande) 
Jörgen Larsson, Region Jämtland Härjedalen 
Hans Backlund, Region Västernorrland 
Erik Lövgren, Ånge kommun 
Daniel Danielsson, Åre kommun 
 
Tjänstepersoner 
Christoffer von Bothmer, Region Gävleborg (sekretariat) 
Christian Olsson, Region Jämtland Härjedalen (kommande sekretariat) 
 
Förhinder, ej närvarande 
Jörgen Persson, Bräcke kommun 
Magnus Jonsson, Ockelbo kommun 
Håkan Englund, Ovanåkers kommun 
Bosse Svensson, Östersunds kommun 
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Informations- och diskussionspunkter 

1. Genomgång av föregående minnesanteckningar 
Styrgruppsmötet 31 januari 2020. Inga synpunkter. 
 
2. Genomgång av årets aktiviter 

a. Arbetsgruppsmöte #2, februari 
Christoffer von Bothmer rapporterade. Inga kommentarer.  

b. Eventuella rapporter 
Hearing TEN-T 17 februari, Infrastrukturdepartementet 
Inspel till Infrastrukturdepartementets arbete med en svensk 
ståndpunkt inför den kommande översynen av TEN-T förordningen 
(EU 1315/2013). Gemensam föredragning inom samarbetet 
Botniska korridoren som Elise Ryder Wikén, Region Jämtland 
Härjedalen, och Jan Lahenkorva, Region Gävleborg, höll i. 
 

3. Aktuella informationer 
a. Avstängning av Ostkustbanan hösten 2021 

Inget nytt att rapportera. 
b. Rapporten ”Stockholm-Östersund 4.0 – Möjligheter för kortare 

restid med tåg på kort och lång sikt (2019)” 
Seminarium på riksdagen den 25 mars. 
Önskvärt med deltagande från hela Atlantbanan. 

 
4. Rapport från arbetsgruppen, status fokusområden 

a. Kust till kust 
Kommande möte inom Mittnordenkommittén - samordning 
ministrar med mera 
 

b. Nationell plan för transportinfrastrukturen 
Inget nytt. 
 

c. Användning av infrastrukturen 
Trafikverket Region Mitt tar fram en rapport “Överflyttning av gods 
till järnväg och sjöfart”. Beräknas vara klar under våren 2020. 
 

5. Fler medlemmar till partnerskapet 
Inväntar svar från till Gävle kommun och Sundsvalls kommun. 
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6. Rådslag och stormöte 1 april 
Genomgång av hur verksamhetsplan justeras inför kommande års arbete. 
Mindre justeringar. Rådslagets mötestid anpassas efter sluttid för 
Järnvägsforum Norr samt norrgående tåg sen eftermiddag. Medskick inför 
rådslaget att alla funderar över Trödelagsfrågan - det vill säga frågan om 
att bjuda in till deltagande i partnerskapet sett till upparbetade relationen 
inom Förening för elektrifiering av Meråkerbanan/Elbanan STS. 
 
7. Övriga frågor 

- 
Inga anmälda. 

 Kommande styrgruppsmöte beslutas i samband med rådslaget. 
 Region Jämtland har gjort en gemensam skrivelse med länets 

kommun inom hastighetsfrågan (bifogas anteckningar), 
”Investera i ökad säkerhetsstandard på vägarna istället för att 
sänka hastighetsgränsen – ger jobb och ökad tillväxt i länet” se även 
www.regionjh.se/nyheter/pressmeddelanden/rjhpress/investeraiokadsakerhetsst
andardpavagarnaistalletforattsankahastighetsgransengerjobbochokadtillvaxtilane
t 

 

Beslutspunkter 

Inga beslutspunkter. 
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